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Evaluatie ecologisch beheer 2011 en planning 2012 

- Blz. 3: bij “braakliggende terreinen” wordt gesteld dat delen van bedrijventereinen 

geschikt kunnen worden gemaakt voor natuurvriendelijke gewassen, maar dat de 

selectie van deze percelen nog niet is afgerond. Wij vragen ons af waarom dat zo is en 

hoe de situatie nu is. 

- Blz. 4: Groningen heeft het jaar 2012 uitgeroepen tot jaar van de bij, omdat het zo 

slecht met dit dier gaat. Dat is mooi, maar wij vinden het niet consistent om dan toch 

de maaifrequentie terug te brengen vanwege bezuinigingen, omdat dat juist negatief 

uitpakt voor de bij.  

- Blz. 5: bij “communicatiereeks Gezinsbode over ecologie, groen en water” wordt 

voorgesteld de communicatiereeks breder in te steken dan alleen ecologische 

onderwerpen, omdat Groningen de duurzaamste stad van Nederland wil worden. 

Behalve duurzaam watergebruik, zouden wij ook graag informatie over duurzame 

voeding willen zien hier en dan met name informatie over de niet- duurzame kanten 

van het eten van dieren en de gevolgen hiervan voor milieu en natuur. 

- Blz. 9: welke factoren worden meegenomen bij de aanbesteding van het beheer van 

sloten en vijvers?  

 

Benutting biomassastromen uit gemeentelijk groenbeheer 

- blz. 8 en 14: gazongras en sportveldengras kunnen worden aangeboden aan 

covergisters: wordt hiermee gedoeld op vergisting met mest? De Partij voor de Dieren 

stemt hier niet in mee, omdat mestvergisting een factor kan zijn in de bestendiging van 

het huidige veeteeltsysteem met alle problematiek.  

- Blz. 18: wat wordt bedoeld met de term overlastbomen? 

- Blz. 19: als kappen en herplanten van bomen meer kost dan houtopbrengst oplevert, 

waarom dan kiezen voor vervroeging oogsttijdstip? Daarnaast is de Partij voor de 

Dieren van mening dat een bestaande boom een ding op zichzelf is en niet een middel 

voor het verduurzamen van het groenbeleid, hoe sympathiek wij dat laatste ook 

vinden.  

- Blz. 21 Snelgroeiende bomen planten om daarna te kappen voor biomassa kan 

aantrekkelijk worden, maar de Partij voor de Dieren wil borgen dat stukken bos – want 

dat wordt het – alleen in fasen gekapt worden, omwille van de dieren die er in zullen 

gaan leven.  

 


